

Sted: Klubhuset

Kl. 19:00

Deltagere:

Egon Jensen

Leif Vang

Jørgen Kærsgaard

Per Vig

Frank Rømer

Jesper Bak (ref.)

Fraværende:

Punkter til dagsorden.

1. Referat fra sidste møde.
2. Møde med saunagruppen, de fremlægger forslag kl. 19:30-20:00
3. Klargøring af pladsen for autocampere for sommeren 2020
4. Søsætning, modtagelse af betaling, aftale med kran og forplejning.
5. Oprydning på nordsiden af klubhuset, udvalget har nævnt nogle gode forslag.
6. Økonomi omkring udlægning af bøjer, får vi tilskud fra DS ?
7. Deltagelse i generalforsamling DFU
8. Indvielse af broen ved Sønderlø
9. Næste møde
10. Evt.

1. Referat godkendt.
2. Lars Borreskov og Gitte Bak, fremlagde forslag til samarbejde med Viborg Sejlklub omkring etablering af mobil sauna for vinterbadning på sejlklubbens areal. Saunaen fjernes i sejlsæsonen. Vinterbadning er en del af borgerplanen for Hjarbæk. Indlægget betragtes som en forventningsafstemning. Bestyrelsen evaluerer og tager endelig beslutning på næste bestyrelsesmøde, men er umiddelbart positiv overfor ideen.
3. Der udføres skiltning i henhold til hvad der blev aftalt på dialogmødet med naboerne den 22 aug. 2019. Jesper kontakter Henrik Zacho for at få hjælp til fremstilling af skiltene. Leif og Jesper tager et møde med Henrik.
4. Peter Blach har bestilt kran, og han vil tage mod betaling på dagen.
5. Vi indkalder til et møde mellem klubhusudvalg, havnepladsudvalg, projektudvalg og bestyrelsen, for afklaring af mulighederne.

6. Jørgen undersøger detaljerne omkring økonomien i forhold til DS (udlægning af DS bøjer) Per undersøger tidligere praksis.
Jesper spørger Villy Mørup om de ligger alle bøjer ud.
7. Jesper spørger Erling Hansen om han har mulighed for at deltage.
8. Indvielsen er den 30/4 Egon og Jesper mødes med Morten Bøgild og Jan Fig den 25/3 kl. 19:00 og aftaler detaljerne.
9. Næste møde 29 april kl. 19:00
10. Per foreslog vi tager kontakt til Viborg Kommune for beskæring af træerne langs Hjarbækvej, bevoksningen giver problemer når der transporteres både på lastbiler.
Per vil gerne have papirkopi af sidste referat, ved opstart af hvert bestyrelsesmøde, det gør vi.